



## NOTICE OF SURVEY / AVIS D'ARPENTAGE

### Privacy Act Statement

The personal information on this form is being collected under the authority of the *Mining Regulations* and will be used for the purposes of administering the *Mining Regulations*. It is protected by the privacy provisions of the *Access to Information and Protection of Privacy Act*. If you have any questions about the collection or use of personal information, contact the Information and Privacy Coordinator of the Department of Industry, Tourism and Investment at 1-867-767-9202 ext. 63035.

### Énoncé sur la Loi sur la protection de la vie privée

Les renseignements personnels inscrits sur ce formulaire sont recueillis en vertu du *Règlement sur l'exploitation minière* et seront utilisés pour appliquer ledit règlement. Les données sont protégées par la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée*. Si vous avez des questions sur la collecte ou l'utilisation de renseignements personnels, veuillez communiquer avec la Coordonnatrice de l'accès à l'information et de la protection de la vie privée du ministère de l'Industrie, du Tourisme et de l'Investissement au 1-867-767-9202, poste 63035.

**For Department Use Only  
Réservé au ministère**

Name(s) of Claim Holder(s): Nom(s) du (des) détenteur(s) de claim :	
Address(es): Adresse(s) :	
Telephone Number: Numéro de téléphone :	Email Address: Adresse électronique :
Adjacent Holder(s) Notified: Avis donné au(x) détenteur(s) de claim(s) adjacent(s) : <input type="checkbox"/> Yes / Oui <input type="checkbox"/> Not Applicable / Sans objet	
Claim Sheet Number(s) (NTS): Numéro(s) de feuille de claim (SNRC) :	

**Proof of notification to claim holder(s) and their names must be attached.**

**Joindre une preuve de l'avis donné au(x) détenteur(s) de claim et le(s) nom(s) du (des) détenteur(s).**

Claim Tag Number Numéro de plaque d'identification	Claim Name Nom du claim	Claim Tag Number Numéro de plaque d'identification	Claim Name Nom du claim	Claim Tag Number Numéro de plaque d'identification	Claim Name Nom du claim

**Take notice that a survey has been made of the above mineral claim(s) under instructions from the Surveyor General, and that at the termination of 30 days following the completion of posting of this notice, the said survey may be approved and recorded, unless in the meantime it is protested, as provided in the applicable mining regulations.**

**Veillez prendre note qu'un arpentage du (des) claim(s) minier(s) susmentionné(s) a été effectué selon les instructions de l'arpenteur général et que, trente jours après la publication de cet avis, cet arpentage pourra être approuvé et enregistré, à moins qu'il n'ait été contesté entre-temps, conformément au règlement sur l'exploitation minière applicable.**

Claim Holder or Agent's Signature / Signature du détenteur de claim ou de l'agent autorisé	Date (YYYY-MM-DD) / Date (aaaa-mm-jj)
--	---------------------------------------